
Saksprotokoll  12.05.2020 - fylkesutvalet 
 
Trude Brosvik (KrF) sette på vegner av KrF, Sp, Ap, SV, MDG og V fram slikt forslag: 
 
«Tillegg: 
 
Til punkt 3 
Dersom det i revidert nasjonalbudsjett eller kommuneøkonomiproposisjonen kjem midlar til fylket 
som er meint å avhjelpe høge ferjetakstar ma pga innføring av Autopass, ber fylkestinget om å få 
tilbake sak i fylkestinget.» 
 
Avrøysting 
Innstilling vart vedteke mot 2 røyster (FNB) som innstilling til fylkestinget. 
Brosvik sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 

1. Fylkestinget vedtek å ikkje endre billettprisane for reisande med buss, bybane og båt som 
følgje av den midlertidige reduksjonen i meirverdiavgift for persontransport. 
 

2. Fylkestinget vedtek å ikkje endre billettprisane for reisande med fylkesvegverjene, men 
justere tal soner for å oppretthalde eit tilsvarande prisnivå som før 1.april som følgje av at: 

a. På riksvegferjene let ein reduksjonen i meirverdiavgift frå 12 til 6 prosent kome 
reisande til gode, i form av lågare billettpris fram til 31. oktober 2020. 

b. Billettprisane på riksvegferjene vert sett ned med 20 prosent i perioden 1. april til 
30. juni 2020. 
 

3. Fylkestinget vedtek at fylkesvegferjesambanda i Sogn og Fjordane tek i bruk AutoPASS-
regulativet for ferjetakstar så snart dette er mogleg å setje i verk. 
 
Dersom det i revidert nasjonalbudsjett eller kommuneøkonomiproposisjonen kjem midlar til 
fylket som er meint å avhjelpe høge ferjetakstar ma pga innføring av Autopass, ber 
fylkestinget om å få tilbake sak i fylkestinget. 

 


